
Comissió	de	Qualitat	
Dia:	13	de	febrer	2020	
Lloc:	Aula	A14	
Hora:	12:00pm	
	
Assistents:	Esther	Esteban,	Magda	Grifoll,	Joan	Carles	Ferrer,	Rosa	Araujo,	Ignasi	
Ramírez,	Teresa	Adell,	Albert	Martínez,	Francesc	Cebrià,	Neus	Carbó,	Rosina	Gironés	
	
1.-	S’informa	que	el	dia	16	de	gener	es	va	enviar	a	l’agència	de	qualitat	de	la	UB	
(AQUB)	el	Pla	de	Millores	de	centre	juntament	els	informes	de	seguiment	del	Màster	
d’Oceanografia	i	Gestió	del	Medi	Marí	i	el	Grau	de	Ciències	Biomèdiques.	En	aquest	Pla	
de	Millora	s’han	inclòs	només	propostes	implementant-se	en	aquests	moments	o	que	
s’iniciaran	aquest	curs	2019-20.	
	
2.-	S’informa	que	el	passat	31	de	gener	del	2020	es	va	enviar	al	RIMDA	una	primera	
versió	del	Projecte	d’Innovació	Docent	Institucional	on	volem	emmarcar	l’impuls	de	
l’ús	de	metodologies	actives	de	docència	a	les	classes	de	teoria	mitjançant	la	
compactació	de	les	assignatures.	Aquest	curs	participaran	en	aquest	projecte	29	
assignatures	amb	un	total	de	57	professores	i	professors	implicats.	Estem	a	l’espera	de	
saber	quins	són	els	passos	següents	a	fer.	
	
3.-	Sobre	el	projecte	de	compactació	d’assignatures	s’informa	de	les	primeres	
valoracions	fetes	a	partir	dels	resultats	obtinguts	en	el	primer	semestre	on	s’han	
compactat	14	assignatures	dels	diferents	graus.	L’opinió	general	entre	estudiants	i	
professorat	és	positiva	en	el	sentit	de	que	permet	una	major	immersió	en	les	
assignatures.	En	alguns	casos	s’han	observat	també	una	millora	en	el	rendiment	
acadèmic.	Entre	els	aspectes	a	millorar	a	partir	de	l’experiència	d’aquest	semestre	
destaca	el	fet	que	en	molts	casos	co-existeixen	assignatures	compactades	amb	d’altres	
que	no	ho	estan.	Cara	a	l’any	vinent	s’acorda	en	aquesta	comissió	que	s’intentaran	
tenir	semestres	totalment	compactats	en	la	línia	que	hem	fet	aquest	curs	pel	primer	
semestre	de	3er	curs	en	el	grau	de	Biotecnologia		o	de	2on	curs	del	grau	de	Ciències	
ambientals.	Properament	es	convocaran	reunions	específiques	de	curs	i	semestre	per	
analitzar	les	opcions	de	tenir	més	assignatures	compactades	el	curs	vinent.		A	aquestes	
reunions	participaran	els	professors	de	les	assignatures	implicades	i	el	Caps	d’estudis	
corresponent.	
	
Es	discuteixen	alguns	dels	aspectes	a	tenir	en	compte	cara	al	futur	com	poden	ser	el	
problema	que	pot	suposar	per	la	gent	que	treballa	i	es	matricula	d’1	a	2	assignatures	al	
semestre,	considerar	que	la	compactació	pot	ser	més	fàcil	a	assignatures	obligatòries	
que	optatives,	i	la	demanda	de	poder	desdoblar	grups	per	facilitar	la	compactació.		
	
4.-	S’informa	de	la	proposta	per	part	de	la	Teresa	Pagès	de	l’ICE	de	creació	d’un	“Grup	
de	treball	d’innovació	docent”	reconegut	on	es	poguessin	crear	grups	de	2-3	
professors	amb	experiència		en	diferents	metodologies	docents	i	que	poguessin	fer	de	
mentors	del	professorat	que	volgués	aplicar	aquestes	metodologies	a	la	seves	
assignatures.	Es	farà	una	sessió	oberta	a	tot	el	PDI	per	informar	d’aquest	projecte	i	
veure	qui	estaria	interessat	a	participar-hi.		



5.-	S’informa	que	aquets	any	es	volen	revisar	i	actualitzar	els	Procediments	Específics	
de	Qualitat	(PEQs)	que	constitueixen	el	SAIQU	(Sistema	d’assegurament	intern	de	la	
qualitat	de	la	facultat)	perquè	la	gran	majoria	d’ells	són	del	2010.	S’han	penjat	tots	en	
una	carpeta	específica	dins	del	sharepoint	de	la	comissió	de	qualitat.	

6.-	S’informa	que	es	vol	organitzar	a	final	de	curs	una	Jornada	ICE	per	parlar	del	tema	
de	l’avaluació.	Es	discuteix	que	alguns	dels	temes	possibles	a	tractar	podrien	ser:	
models	d’avaluació,	avaluació	continuada,	avaluació	formativa	i	acreditativa,	etc.	Es	
demanarà	a	l’IICE	que	els	experts	que	vinguin	siguin	de	l’àrea	de	ciències.		

7.-	Torn	obert	de	paraules	

- Es	parla	amb	el	Vicedegà	acadèmic	que	s’està	fent	una	nova	normativa	d’avaluació	de 
la	Facultat	seguint	les	directrius	de	la	normativa	de	la	UB.	Es	discuteix	el	fet	que 
aquesta	nova	normativa	de	facultat	deixi	clar	que	la	prova	de	síntesi	no	pot	valer	més 
del	60%	de	la	nota	final	i	evitar	que	aquets	percentatge	es	superi,	per	exemple,	fent 
dos	exàmens	el	mateix	dia,	un	darrera	de	l’altre.

- Es	parla	de	com	afrontar	el	fet	que	algunes	assignatures	surten	amb	valoracions 
baixes	any	rere	any.	En	el	cas	concret	d’una	assignatura	que	es	fa	en	3	dels	5	graus 
s’acorda	fer	una	reunió	amb	el	professorat	implicat	i	els	Caps	d’estudi	per	mirar	de 
buscar	solucions	a	les	queixes	dels	estudiants.	

La	reunió	s’acaba	a	les	13:45h	

Francesc	Cebrià	
Vicedegà	de	Qualitat,	Innovació	i	Professionalització	


